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Protokół Nr XXVI/2017 

z sesji Rady Gminy Tereszpol z dnia 27 stycznia 2017 roku 

 

Sesja Rady Gminy Tereszpol rozpoczęła się o godzinie 1600 w sali konferencyjnej budynku Urzędu 

Gminy Tereszpol, ul. Długa 234.  

W sesji udział wzięli radni  (załącznik nr 1 do protokołu): 

1. Cielica Anna 

2. Gnida Janusz  

3. Kołodziej Teresa 

4. Lesiak Jan 

5. Litwin Wiesława 

6. Maciocha Andrzej 

7. Nieczaja Tadeusz 

8. Oleszczak Kazimierz 

9. Oszmaniec Ewa  

10. Rogala Mieczysław 

11. Sitarz Stanisław 

12. Skubisz Sławomir 

13. Szpot Stanisław  

14. Szydełko Leszek - spóźniony 

15. Wójcik Zdzisław  

 

Sołtysi (załącznik nr 2 do protokołu): 

1. Sołtys wsi Tereszpol-Zaorenda- Jan Pięciurek 

2. Sołtys wsi Tereszpol-Zygmunty – Piotr Lewandowski 

3. Sołtys wsi Tereszpol-Kukiełki -  Jan Kukiełka 

4. Sołtys wsi Bukownica - Dorota Bielak 

5. Sołtys wsi Lipowiec –Janusz Gnida 

Zaproszeni goście (załącznik nr 3 do protokołu): 

1. Wójt Gminy – Jacek Pawluk 

2. Zastępca Wójta – Marek Kulik 

3. Sekretarz Gminy – Maria Skóra 

4. Skarbnik Gminy – Stanisława Kapuśniak 

5. Kierownik GOPS – Iwona Pieczykolan 

6. Kierownik ref. Inwestycyjnego – Andrzej Mazurek 

7. Główny specjalista prawny – Zenon Małysz 
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Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Wnioski do porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji nr XXV Rady Gminy Tereszpol. 
4. Informacje o bieżącej działalności sołtysów. 
5. Informacja Wójta o bieżącej działalności. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Sprawozdania Komisji Stałych Rady Gminy Tereszpol z działalności w 2016 roku. 
8. Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Tereszpol na 

2017 rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Stałych Rady Gminy Tereszpol na 2017 

rok. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego 

ustroju szkolnego. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę Tereszpol pomocy finansowej Miastu 

Zamość na utrzymanie Ośrodka dla Osób Nietrzeźwych w Zamościu w 2017 r. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zamość na utrzymanie 

Schroniska dla bezdomnych zwierząt w Zamościu w 2017 roku. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 2017 rok. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

w gminie Tereszpol na lata 2016-2023. 
16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
17. Wolne wnioski, oświadczenia radnych i zaproszonych gości. 
18. Zamknięcie obrad Rady Gminy Tereszpol. 
 

Ad. 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

Obrady XXVI sesji Rady Gminy Tereszpol otworzył Przewodniczący Rady Gminy Tereszpol Stanisław 

Sitarz. Powitał wszystkich radnych, Wójta, Sekretarza, Skarbnika, Kierownika GOPS, Kierownika ref. 

Inwestycyjnego oraz sołtysów. Na podstawie listy obecności stwierdził, iż w sesji uczestniczy 14 

radnych, jeden radny jest nieobecny. Quorum jest osiągnięte, więc obrady będą prawomocne.  

Ad. 2 

Wnioski do porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wszyscy radni dostali w terminie porządek obrad oraz 

materiały na sesję, następnie poprosił radnych lub Wójta o wnioski do porządku obrad. 

Wójt zgłosił wniosek wprowadzenia do porządku obrad uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Województwu Lubelskiemu. Pomoc przeznaczona jest na pokrycie części kosztów budowy 

chodnika wraz z oświetleniem ulicznym w miejscowości Panasówka w ciągu drogi wojewódzkiej Nr 

858. Sprawa była poruszana jeszcze w poprzednim roku. 

Na salę obrad przybył radny Leszek Szydełko. 
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Przewodniczący Rady Gminy poddał wniosek  wójta  pod głosowanie: kto jest za wprowadzeniem do 

porządku obrad punktu „Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Lubelskiemu”? - w głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za – 15 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

Wniosek został przegłosowany jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował wprowadzenie nowego punktu w pozycji 16. Następnie 

poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad:  kto jest za przyjęciem nowego porządku obrad 

powiększonego o jeden punkt? 

Za – 15 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

Porządek obrad został przyjęty. 

Obowiązujący porządek obrad 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2.  Wnioski do porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji nr XXV Rady Gminy Tereszpol. 
4. Informacje o bieżącej działalności sołtysów. 
5. Informacja Wójta o bieżącej działalności. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Sprawozdania Komisji Stałych Rady Gminy Tereszpol z działalności w 2016 roku. 
8. Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Tereszpol na 

2017 rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Stałych Rady Gminy Tereszpol na 2017 

rok. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego 

ustroju szkolnego. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę Tereszpol pomocy finansowej Miastu 

Zamość na utrzymanie Ośrodka dla Osób Nietrzeźwych w Zamościu w 2017 r. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zamość na utrzymanie 

Schroniska dla bezdomnych zwierząt w Zamościu w 2017 roku. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 2017 rok. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

w gminie Tereszpol na lata 2016-2023. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubelskiemu. 
17. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
18. Wolne wnioski, oświadczenia radnych i zaproszonych gości. 
19. Zamknięcie obrad Rady Gminy Tereszpol. 
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Ad. 3 

Przyjęcie protokołu z sesji nr XXV Rady Gminy Tereszpol 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół został sporządzony, wprowadził małe uwagi, 

następnie radni otrzymali go drogą e-mailową w celu zapoznania się z jego treścią. Protokół dostępny 

był w biurze rady oraz został wyłożony do wglądu przed sesją. Poprosił radnych o zgłaszanie uwag do 

protokołu. 

Radni uwag nie wnieśli. 

Następnie zarządził głosowanie:  kto jest za przyjęciem protokołu z sesji Nr XXV? – w  głosowaniu 

brało udział 15 radnych. 

Za – 15  

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

Protokół został przyjęty. 

Przewodniczący Rady Gminy powitał przybyłą na sesję dziennikarkę Nowej Gazety Biłgorajskiej. 

Ad. 4 

Informacje o bieżącej działalności sołtysów 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił sołtysów o przedstawienie krótkiej informacji ze swojej 

działalności. 

Sołtys wsi Bukownica Dorota Bielak poinformowała, że czeka na decyzje podatkowe. W niedzielę 

odbędzie się zebranie wiejskie. 

Sołtys wsi Tereszpol-Zygmunty Piotr Lewandowski – czekam na otrzymanie decyzji podatkowych.  

W sobotę 21 stycznia w świetlicy odbyły się warsztaty wikliniarskie, w którym uczestniczyli 

przedstawiciele gminy, Koła Gospodyń Wiejskich oraz Chór parafialny.  

Sołtys wsi Tereszpol-Zaorenda Jan Pięciurek – podatki za 2016 rok poro zliczane. W ostatnim czasie 
spisywałem drób w gospodarstwach rolnych. 

Sołtys wsi Tereszpol-Kukiełki Jan Kukiełka – czekam na decyzje podatkowe na 2017 rok w celu 
dostarczenia ich mieszkańcom. 

Sołtys wsi Lipowiec Janusz Gnida – podobnie jak poprzedni sołtysi czekam na decyzje podatkowe.  

W Lipowcu na tablicy ogłoszeń wywieszona zostanie informacja dotycząca spisu drobiu. Kto 

 z mieszkańców będzie chciał to przyjdzie i zgłosi liczbę posiadanych kur. W tym roku mamy 

prawdziwą zimę, dużo śniegu, ale nie ma problemu z drogami, które są dobrze odśnieżone. Dziękuję 

Wójtowi za wykonaną pracę. 
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Ad. 5 

Informacja Wójta o bieżącej działalności 

Wójt Gminy Jacek Pawluk przedstawił informację z bieżącej działalności. 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado Szanowni Państwo w okresie ostatniego miesiąca na terenie 

gminy wykonano następujące prace:  

1) Prowadziliśmy zimowe utrzymanie dróg na terenie gminy Tereszpol. 
2) Wykonano remont walca do wałowania przede wszystkim boisk sportowych, przystosowano 

walec do transportowania po terenie gminy. 
3) Przeprowadzono porządkowanie poddasza na stadionie, poprawiono konstrukcję dachową oraz 

wykonano docieplenie całego poddasza 15 cm z wełny mineralnej. Przy tych warunkach 
atmosferycznych będziemy starali się wykonać w najbliższym czasie: jeszcze jedno docieplenie 
wełną o grubości 5 cm, montaż stelaża pod płytę kartonowo-gipsową oraz wykonanie instalacji 
elektrycznej. 

4) Złożyliśmy protest do Urzędu Marszałkowskiego w sprawie solarów. 
5) Złożyliśmy wniosek do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska na odstrzał bobrów  

w miejscowości Lipowiec. 
6) Przeprowadziliśmy rozmowy i wizję lokalną na terenie gminy w sprawie wybudowania nadajnika 

sieci komórkowej. 
7) Wymieniliśmy lemiesze w równiarce Volvo. 
 

Ad. 6 

Interpelacje i zapytania radnych 

Radna Oszmaniec – proszę o informacje jak zakończyła się rozmowa z przedstawicielem firmy Play 

dotyczącej zasięgu telefonii komórkowej. Chcieliśmy zaprosić przedstawiciela na posiedzenie komisji, 

aby przedstawił nam sytuację. 

- na przystanku w Tereszpolu-Kukiełkach wybite jest przeszklenie, trzeba to naprawić. 

Radny Szpot – zwracam się z prośbą, aby wystosować pismo do Posła Olszówki i Poseł Borowiec  

w sprawie solarów. Podczas przerwy w posiedzeniu sesji można sporządzić listę. 

- sprawa dotycząca pożaru w Bukownicy opisywana w gazetach. Mieszkańcy nie są zadowoleni, że 

strażacy z Bukownicy nie gasili pożaru. Czy Wójt jest w stanie pociągnąć Prezesa OSP w Bukownicy do 

odpowiedzialności? Prezes straży przyglądał się jak rozprzestrzenia się pożar i nie zrobił nic aby go 

ugasić. Niedawno przeprowadzono remont samochodu strażackiego. Kiedy się zepsuł skoro nie może 

400 m dojechać do pożaru?  

Radny Gnida – jaki jest koszt inwestycji na boisku? Budynek docieplany jest z budżetu gminy czy  

z budżetu klubu sportowego? 

Wójt inwestycja finansowana jest z budżetu gminy. Większość materiałów wykorzystana  

w budynku to pozostałość po budowie. 
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Radny Gnida – budynek na stadionie znajduje się na mieniu gminy, ale z użyczeniem dla Klubu 

Sportowego „Orzeł”. Prezes klubu twierdzi, że gmina tam nic nie robi.  

Zastępca Przewodniczącego – straż pożarna w Tereszpolu-Zaorendzie prosi o poprawę stanu 

technicznego samochodów. Konieczny jest przegląd nowego wozu bojowego. Proszę  

o zabezpieczenie pieniędzy. 

Radny Szpot – interpelacja do radcy prawnego. Budynek remizy OSP w Bukownicy jeszcze kilka lat 

temu był ogólnie dostępny, teraz jest zamknięty, Prezes nikogo nie wpuszcza. Czy można coś z tym 

problemem zrobić? 

- prośba do Wójta o interwencję w sprawie linii energetycznej w Bukownicy. Ostatnio coraz częstsze 

są przerwy w dostawie prądu, nie było światła przez 3 dni. Mieszkańcy dzwonili do rejonu 

energetycznego, ale nic nie zrobiono. 

- dzieci i młodzież z Bukownicy dojeżdżający do szkoły spóźniają się na lekcje, gdyż autobusy za późno 

kursują.  Czy mogłyby przyjeżdżać z 10 minut wcześniej, aby dzieci przyjeżdżali punktualnie do szkoły? 

Radny Oleszczak – interpelacja dotycząca odśnieżania chodników. Pracownik gminy ładnie odśnieży 

chodnik, później przejeżdża odśnieżarka z rejonu i zniszczy to, co było zrobione. Zasypane jest pół 

chodnika i jest jeszcze gorzej. Proszę o ustalenie z rejonem tematu odśnieżania. 

Radny Nieczaja – dużo jeżdżę po sąsiednich gminach i widzę jak są one odśnieżone. Tak dobrze 

odśnieżonej gminy jak Tereszpol nigdzie nie spotkałem.  Trzeba podziękować Wójtowi i powiatowi za 

dobrze wykonaną pracę. 

Przewodniczący Rady Gminy – zgodzę się z wypowiedzią Radnego Nieczaji. Nawet droga 

wojewódzka do Biłgoraja nie była tak dobrze odśnieżona jak w Tereszpolu. 

Ad. 7 

Sprawozdania Komisji Stałych Rady Gminy Tereszpol z działalności w 2016 roku 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że na poprzedniej sesji przedstawione zostało 

sprawozdanie z pracy Rady Gminy Tereszpol za 2016 rok. Proszę Przewodniczących komisji stałych o 

przedstawienie sprawozdania z działalności z ubiegłego roku. 

Radny Nieczaja – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  komisja spotykała się przed posiedzeniami 

Rady Gminy. Najważniejsze omawiane zagadnienia:  

1. Wypracowanie opinii w sprawie projektu uchwały budżetowej na 2016 rok. 

2. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Tereszpol za 2015 rok i wydanie wniosku 
dotyczącego absolutorium dla Wójta Gminy Tereszpol. 

3. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego z wykonania budżetu Gminy Tereszpol za 2015 rok. 

4. Wypracowanie opinii w sprawie wykonania budżetu za pierwsze półrocze 2016 roku. 

Komisja w 2016 roku odbyła łącznie dziesięć posiedzeń z tego na sześciu posiedzeniach opiniowała 
przedstawiane zmiany budżetu. 
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Radny Wójcik – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa Komisja działając 
zgodnie z planem pracy Rady Gminy Tereszpol na rok 2016 brała aktywny udział w rozpatrywaniu, 
analizowaniu i opiniowaniu wszystkich uchwał i innych zagadnień zawartych w poszczególnych 
porządkach obrad sesji wynikających z planu pracy Rady. Braliśmy także udział w Sesjach 
Nadzwyczajnych wynikających z potrzeby podejmowania niezbędnych decyzji gdzie czas był 
decydującym kryterium ich podjęcia. Szczególną uwagę Komisja zwracała na tematy związane  
z gospodarką i rolnictwem tzn. sprawy inwestycyjne i remontowe. Priorytetowym zainteresowaniem 
Komisji są działania związane z modernizacją oczyszczalni ścieków oraz ujęć wody w Lipowcu  
i Tereszpolu-Zygmuntach. 

W pracach nad projektem budżetu Gminy Tereszpol na rok 2017 Komisja przedstawiła propozycje 
zmian, które poprzez swoich przedstawicieli przekazała Doraźnej Komisji Budżetowej. Zmiany te 
zostały zawarte w Budżecie. 

Mniejszą niż w latach poprzednich komisja wykazała się aktywnością w „terenie”. Z dwu 
zaplanowanych tzw. „inicjatyw własnych” pierwsza nie wymagała poprawy, natomiast druga nie 
została zrealizowana z przyczyn organizacyjnych z mojej jako przewodniczącego winy. Realizacja 
nastąpi w roku bieżącym. 

Obecność na komisjach poza sporadycznymi, usprawiedliwionymi sytuacjami była wzorowa. 

W drugiej połowie roku z Mandatu Radnego z przyczyn osobistych zrezygnował p. Marek Wolanin 
będący członkiem naszej komisji, jednocześnie Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Tereszpol. Po 
wyborach uzupełniających komisję zasilił radny p. Sławomir Skubisz. Natomiast radny p. Andrzej 
Maciocha został wybrany na Z-cę Przewodniczącego Rady. 

Cała Komisja bardzo aktywnie brała udział w debatach nad materiałami na sesje, o czym mogą 
świadczyć fakty, że wielokrotnie czas obrad Komisji przekraczał czas obrad sesji.  

Radna Litwin – Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury i Zdrowia Komisja pracowała zgodnie  

z opracowanym planem pracy w oparciu o plan pracy Rady, propozycje wójta i radnych. Plan pracy 

został zatwierdzony w styczniu przez Radę Gminy. Komisje odbywały się w ostatnią środę miesiąca  

o godzinie 14:30 przed każdą sesją. Komisja odbyła 10 zebrań. W zebraniach uczestniczył wójt oraz 

inni pracownicy urzędu w zależności od analizowanych tematów uchwał i spraw. Uchwały były 

wnikliwie analizowane pod kątem korzyści i skutków dla naszej społeczności. Szczególnej analizie  

i dyskusji były poddawane plany pracy, programy działania, informacje i sprawozdania dotyczące 

szkół, sportu, GKRPA, Biblioteki i GOPS-u. W miesiącu grudniu komisja odbyła jedno zebranie 

wspólnie z Komisją Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa na temat projektu uchwały budżetowej na 

2017 rok. Nie udało nam się zorganizować Komisji wyjazdowej do szkoły w Lipowcu.  

W bieżącym roku chcielibyśmy bardziej włączyć się w organizację życia kulturalnego dla naszej 

społeczności i rozpocząć działania na rzecz młodzieży. 

Dziękuję Pani Iwonie i innym protokolantom naszych zebrań, wszystkim pracownikom Urzędu na 

czele z Panem Wójtem oraz innym osobom, które uczestniczyły w posiedzeniach Komisji.  

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Przewodniczącym komisji za przygotowanie sprawozdań, 

przedstawianie opinii na sesjach, za dyskusję na posiedzeniach oraz wypracowane wnioski. 
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Ad. 8 

Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Tereszpol na 2017 

rok 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie planu 

pracy na 2017 r. 

Radny Nieczaja – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał plan pracy na 2017 rok. Komisja 

zaplanowała kontrolę wydatków Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 

rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za 2016 rok, kontrolę ściągalności opłat za wodę, 

ilość zamontowanych wodomierzy, straty wody oraz zaopiniowanie budżetu gminy na 2018 rok. 

Zastępca Przewodniczącego odczytał projekt uchwały, następnie Przewodniczący poddał ją pod 

głosowanie: kto jest za przyjęciem odczytanej uchwały? – w głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za – 15 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

Uchwała Nr XXVI/136/17 w sprawie przyjęcia planu kontroli i zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Tereszpol na 2017 rok została przyjęta jednogłośnie i znajduje się  

w załączeniu do protokołu. 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Stałych Rady Gminy Tereszpol na 2017 rok 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że radni przed sesją otrzymali plan pracy komisji stałych. 

Poprosił Przewodniczących komisji o przedstawienie planu pracy na 2017 rok.  

Radny Wójcik – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa odczytał plan pracy 

komisji zawierający miedzy innymi zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu za 2016 rok 

oraz za I półrocze 2017 roku, zapoznanie ze sprawozdaniami Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych, Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, Biblioteki Publicznej Gminy 

Tereszpol, OSP, Szkół. W planie pracy ujęto także własne inicjatywy: zapoznanie z terenem spływu 

wody z oczyszczalni ścieków, stanem dróg, boisk, placem zabaw w Bukownicy, zapoznanie  

z postępem prac na ujęciach wody. 

Radna Litwin – Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury i Zdrowia odczytała plan pracy komisji na 

2017 rok z podziałem na miesiące. Komisja planuje między innymi: zaopiniowanie uchwały w sprawie 

dostosowania sieci szkół do nowego ustroju szkolnego, wypracowanie opinii z działalności Biblioteki 

Publicznej, współpracy z organizacjami pozarządowymi, przyjęcie informacji na temat 

bezpieczeństwa, zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu za 2016 rok, dyskusję nad 

informacją o realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2016/17. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały, następnie zarządził głosowanie:  kto jest za 

przyjęciem odczytanej uchwały? – w  głosowaniu brało udział 15 radnych. 
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Za – 14  
Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 1 

Uchwała Nr XXVI/137/17 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Stałych Rady Gminy Tereszpol na 

2017 rok została przyjęta i znajduje się w załączeniu do protokołu. 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 

szkolnego 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji stałych. Jednocześnie Zastępca Wójta uprzedził, że do sesji uchwała w wyniku konsultacji ze 

specjalistami może ulec zmianie. Przed sesją otrzymaliśmy zmodernizowany projekt uchwały. Proszę 

o omówienie zmian. 

Zastępca Wójta – zgodnie ze zmianami ustawy Prawo oświatowe od 1 września 2017 roku każda 6-

letnia szkoła podstawowa zostaje przekształcona na 8-letnia szkołę podstawową. Natomiast gimnazja 

ulegają likwidacji poprzez wygaszenie. W przypadku, gdy likwidowane gimnazjum znajduje się  

w zespole szkół, który składa się ze szkoły podstawowej i gimnazjum to zgodnie z ustawą zespół 

przekształca się w szkołę podstawową. Ustawa jednocześnie obliguje jednostki samorządu 

terytorialnego do dostosowania szkół do nowego ustroju szkolnego. Zgodnie z wytycznymi  

w pierwszej kolejności musimy podjąć projekt dostosowania szkół podstawowych i gimnazjów do 

nowego ustroju szkolnego. Uchwała ma charakter intencyjny i stanowi podstawę do zasięgania 

obligatoryjnych opinii Kuratora Oświaty oraz związków zawodowych. Opinia Kuratora Oświaty jest 

wiążąca i odnosi się do oceny zgodności z prawem rozwiązań zaproponowanych w uchwale oraz 

oceny zapewnienia dzieciom możliwości realizacji obowiązku szkolnego. Po otrzymaniu opinii do dnia 

31 marca Rada Gminy jest zobowiązana podjąć uchwałę właściwą w celu dostosowania szkół do 8-

letniego toku nauczania. Zapisy uchwały były konsultowane ze specjalistami z Kuratorium Oświaty.  

W nowym projekcie uchwały w § 2 wykreślono pkt 5. W § 4 został wprowadzony zapis o granicach 

oddziałów przedszkolnych. Zostały także wykreślone zapisy dotyczące obwodów szkolnych. Zgodnie  

z ustawą tworzy się sieć przedszkoli i oddziałów przedszkolnych, a nie tworzy obwody. W gminie 

Tereszpol nie ma uchwały dotyczącej sieci szkół. Jeśli specjaliści będą mieć zastrzeżenia do podjętej 

uchwały zostaną one zawarte w opinii Kuratora Oświaty, które będziemy musieli uwzględnić. Opinia 

może być pozytywna, negatywna lub pozytywna z uwagami. Dodatkowo w załączniku nr 1 zmieniono 

zapis odnoszący się do lat szkolnych 2017/2018 oraz 2018/2019, w załączniku nr 2 zmieniono zapis  

w nazwach szkoły. 

Radca Prawny – w załączniku nr 1 zmiana dotyczy zapisu Szkoły Filialnej w Lipowcu, w załączniku nr 2 

dodano zapis klas dotychczasowych gimnazjów. 

Zastępca Wójta – obwody szkolne pokrywają się z dotychczasowymi obwodami. Kontynuacja nauki 

dla wszystkich uczniów szkół podstawowych i klas dotychczasowych gimnazjów odbywać się będzie w 

tych samych budynkach. Uczeń nie odczuje żadnych zmian poza tym, że obecny uczeń klasy szóstej 

nie pójdzie do gimnazjum  ale do klasy siódmej. Patron szkoły pozostanie, ta kwestia na chwilę 

obecną nie jest uregulowana w ustawie. 
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Przewodniczący Rady Gminy podziękował za szczegółowe przedstawienie projektu uchwały. Sieć 

szkół w Gminie Tereszpol nie ulegnie zmianie. Następnie poprosił o opinie Przewodniczących Komisji. 

Radny Nieczaja – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej opinia pozytywna, nikt nie wnosił poprawek. 

Radny Wójcik – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa akceptujemy uchwałę 

Radna Litwin – Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury i Zdrowia opinia pozytywna. 

Radna Oszmaniec – powiedziane zostało, że nic nie zmieni się w stosunku do uczniów. Czy w związku 

ze zmianą ustawy zmieni się sytuacja nauczycieli? Jaka jest liczba uczniów w szkole w Lipowcu? 

Zastępca Wójta – w naszej gminie funkcjonują Zespoły Szkół Samorządowych, nauczyciele 

zatrudnieni są w zespole. Po przekształceniu przejdą do Szkoły Podstawowej. Na razie nikt nie będzie 

zwolniony. Pozostaje pytanie  co z etatami, bo odejdzie jeden rocznik. Wyliczając godziny dla 3 

etatów nie będzie pracy. Gdyby sprawa dotyczyła jednego przedmiotu nie byłoby problemu, ale 

obejmie wszystkie przedmioty. Może nastąpić sytuacja, że nauczyciele będą zatrudniani na niepełny 

wymiar. Redukcja etatów będzie, ale jeszcze nie wiadomo  w jakim zakresie.  

W Lipowcu w zależności od klasy jest od 0 do 7 uczniów, średnio na jeden rocznik przypada 3 

uczniów. Ustawa reguluje m aksymalną liczbę uczniów w klasach I-III, najwięcej oddział może liczyć 

25 uczniów. Od IV klasy o liczbie uczniów w oddziale decyduje Wójt. 

Radny Wójcik – czy subwencja na ucznia Szkoły Podstawowej i Gimnazjum jest taka sama? 

Zastępca Wójta – Ministerstwo Oświaty dofinansowuje zadania oświatowe, a nie ucznia. Do tego 

celu określone są wskaźniki. W przeliczeniu dotacji na ucznia gimnazjum otrzymujemy więcej 

środków. Na ucznia z orzeczeniem stopnia niepełnosprawności przyznawane są dodatkowe 

pieniądze. Średnio na ucznia szkoły podstawowej przypada ok. 8 tys. zł, natomiast na ucznia 

niepełnosprawnego może to być kwota 20-30 tys. zł w zależności od stopnia niepełnosprawności. 

Jeżeli szkoła położona jest w obszarze wiejskim poprzyznawane są dodatkowe środki. Dodatki 

mieszkaniowe i wiejskie przysługują szkołom do 5 tys. mieszkańców. 

Radny Wójcik – Pani Minister twierdzi, że reforma nie zmieni kwot subwencji. Jednak subwencja dla 

małych szkół ulegnie zmniejszeniu ze względu na to, że będzie mniej uczniów. Gminom pozostanie 

problem związany z zatrudnieniem nauczycieli. 

Zastępca Przewodniczącego odczytał projekt uchwały, następnie Przewodniczący poddał ją pod 

głosowanie: kto jest za przyjęciem odczytanej uchwały? – w głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za – 15 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

Uchwała Nr XXVI/138/17 w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do 

nowego ustroju szkolnego została przyjęta jednogłośnie i znajduje się w załączeniu do protokołu. 
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Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę Tereszpol pomocy finansowej Miastu Zamość na 
utrzymanie Ośrodka dla Osób Nietrzeźwych w Zamościu w 2017 r. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem rozmów na 

posiedzeniach komisji, więc poprosił o opinię. 

Radny Nieczaja – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej opinia pozytywna. 

Radny Wójcik – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa opinia pozytywna. 

Radna Litwin – Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury i Zdrowia opinia pozytywna. 

Zastępca Przewodniczącego odczytał projekt uchwały, następnie Przewodniczący poddał ją pod 

głosowanie: kto jest za przyjęciem odczytanej uchwały? – w głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za – 15 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

Uchwała Nr XXVI/139/17 w sprawie udzielenia przez Gminę Tereszpol pomocy finansowej Miastu 

Zamość na utrzymanie Ośrodka dla Osób Nietrzeźwych w Zamościu w 2017 roku została przyjęta 

jednogłośnie i znajduje się w załączeniu do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził 10 min przerwy. 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zamość na utrzymanie Schroniska 

dla bezdomnych zwierząt w Zamościu w 2017 roku 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem rozmów na 

posiedzeniach komisji, następnie poprosił o opinię. 

Radny Nieczaja – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej opinia pozytywna. 

Radny Wójcik – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa opinia pozytywna. 

Radna Litwin – Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury i Zdrowia opinia pozytywna. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały, następnie zarządził głosowanie:  kto jest za 

przyjęciem odczytanej uchwały? – w  głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za – 15 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
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Uchwała Nr XXVI/140/17 w sprawie udzielenia przez Gminę Tereszpol pomocy finansowej Miastu 

Zamość na utrzymanie Schroniska dla bezdomnych zwierząt w Zamościu w 2017 roku została przyjęta 

jednogłośnie i znajduje się w załączeniu do protokołu. 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 2017 rok 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Skarbnik Gminy na posiedzeniach komisji omawiała 

zmiany w budżecie, które związane są z budową linii energetycznej w Tereszpolu-Zygmuntach. 

Następnie poprosił Przewodniczących Komisji o opinię. 

Radny Nieczaja – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej opinia pozytywna. 

Radny Wójcik – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa opinia pozytywna. 

Radna Litwin – Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury i Zdrowia opinia pozytywna. 

Zastępca Przewodniczącego odczytał projekt uchwały, następnie Przewodniczący poddał ją pod 

głosowanie:  kto jest za przyjęciem odczytanej uchwały? – w  głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za – 15 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

Uchwała Nr XXVI/141/17 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na rok 2017 została 

przyjęta jednogłośnie i znajduje się w załączeniu do protokołu. 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uchwała omawiana była na komisjach. Następnie 

poprosił Przewodniczących Komisji o opinię. 

Radny Nieczaja – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zmiany w wieloletniej prognozie finansowej to 

konsekwencja zmian w budżecie, opinia pozytywna. 

Radny Wójcik – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa opinia pozytywna. 

Radna Litwin – Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury i Zdrowia opinia pozytywna. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały, następnie zarządził głosowanie:  kto jest za 

przyjęciem odczytanej uchwały? – w  głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za – 15 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
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Uchwała Nr XXVI/142/17 w sprawie wprowadzenia zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

została przyjęta jednogłośnie i znajduje się w załączeniu do protokołu. 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych  

w gminie Tereszpol na lata 2016-2023 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem rozmów na 

posiedzeniach komisji, następnie poprosił o opinię. 

Radny Nieczaja – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej opinia pozytywna. 

Radny Wójcik – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa opinia pozytywna. 

Radna Litwin – Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury i Zdrowia opinia pozytywna. 

Radna Oszmaniec -  przeczytałam dokładnie strategię. Sołectwa zostały błędnie wpisane. Poza tym 

jest tam natłok informacji, za dużo szczegółów. Wiem, że założenia muszą być, ale moim zdaniem 

wszystkiego jest za dużo, są ujęte bardzo szczegółowe dane np. ile jest ubikacji w gminie. Problemy 

GOPS-u to między innymi: brak pomieszczenia na archiwum oraz ograniczenie dostępu do 

specjalistycznych usług medycznych. Sekretarz Gminy na jednej z sesji mówiła, ze posiadamy 

archiwum gminne. W Tereszpolu jest jeden ośrodek zdrowia, w którym na jednego lekarza przypada 

za mało pacjentów. Uważam, że nie powinno się umieszczać w Strategii takiego natłoku informacji. 

Nie będziemy w stanie zrealizować tego dokumentu. 

Kierownik GOPS – diagnoza w strategii musi posiadać szeroki zakres, żeby rozpoznać problemy. 

Wszystkie umieszczone w niej dane są nam potrzebne. Ujmujemy je też w sprawozdaniach. Do 

opracowania programów pomocowych potrzebujemy wiele danych umieszczonych w Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych. Strategia jest dokumentem otwartym, czyli jeżeli zajdzie 

potrzeba można ja zmienić. W Gminie Tereszpol jest ośrodek zdrowia, ale nie ma zatrudnionych 

lekarzy specjalistów. Jednym z celów strategii będzie zapewnienie mieszkańcom dostępu do lekarzy 

specjalistów na miejscu. 

Radny Nieczaja – w strategii opisane jest do czego dążymy. Misją gminy w sferze społecznej jest 

stwarzanie równych szans rozwoju dla wszystkich jej mieszkańców niezależnie od płci, wieku, 

poziomu sprawności intelektualnej lub motorycznej i doświadczanych problemów.  

Wizja - w 2023 gmina Tereszpol jest gminą przyjazną dla mieszkańców. Dzięki aktywizacji osób 

bezrobotnych, znacząco wzrosła przedsiębiorczość mieszkańców i liczba osób pozyskujących 

fundusze zewnętrzne dla swoich inicjatyw. Tym samym ograniczona została skala bezrobocia  

i ubóstwa na terenie gminy. Działania podjęte na rzecz rodzin sprawiają, że dobrze pełnią one swoje 

funkcje co ogranicza występowanie patologii społecznych. Podniesiona została również jakość życia 

osób niepełnosprawnych i starszych, które korzystają z dostosowanej do ich potrzeb infrastruktury  

i mają przestrzeń pozwalającą im na wzajemną integrację.    

Radny Szpot – w niektórych latach jest duża różnica dotycząca osób korzystających z pomocy 

społecznej. Czy to nie jest związane z rokiem wyborczym, bo w 2014 roku duża ilość osób korzystała  

z pomocy GOPS? 
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Radny Gnida – zgłaszałem ten problem na komisji, ale chcę go jeszcze poruszyć w szerszym gronie. 

Według prawa wszystkich powinno traktować się równo, ale tak nie jest. Zgodnie z ustawą o pomocy 

społecznej nie są równo traktowani rolnicy i osoby ubezpieczone w ZUS. Jeżeli pracownik utraci 

dochód, to od dnia zaistnienia zmiany jest już wyliczony, ale jeżeli rolnik sprzeda ziemię to dopiero po 

1,5 roku według ustawy straci dochód. To nie jest uczciwe. Trzeba zmienić ustawę, bo obecna 

sytuacja jest niesprawiedliwa i krzywdząca dla rolników. 

Zastępca Przewodniczącego odczytał projekt uchwały, następnie Przewodniczący poddał ją pod 

głosowanie: kto jest za przyjęciem odczytanej uchwały? – w głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 1 

Uchwała Nr XXVI/143/17 w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych w Gminie Tereszpol na lata 2016 -2023 została przyjęta i znajduje się w załączeniu do 

protokołu. 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubelskiemu 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że na początku sesji Wójt przedstawił zasadność 

wniesienia nowej uchwały do porządku obrad i otworzył dyskusję. 

Radny Wójcik – od dawna poruszana była kwestia budowy chodnika z oświetleniem w Panasówce. 

Powinniśmy się cieszyć, że możemy podjąć tą uchwałę. W budżecie mamy zabezpieczone środki na to 

zadanie. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały, następnie zarządził głosowanie: kto jest za 

przyjęciem odczytanej uchwały? – w głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za – 15 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

Uchwała Nr XXVI/144/17 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubelskiemu 

została przyjęta jednogłośnie i znajduje się w załączeniu do protokołu. 

Ad. 17 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 

Wójt Gminy Jacek Pawluk udzielił odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. Panie 

Przewodniczący Wysoka Rado Szanowni Państwo, 
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W odpowiedzi na interpelacje Radnego Kazimierza Oleszczaka dotyczącą instalacji solarnych 

w Gminie Tereszpol informuję, że na dzień dzisiejszy nie otrzymaliśmy dofinansowania do tych 

instalacji z uwagi na brak wystarczającej ilości środków. W miesiącu styczniu otrzymaliśmy kartę 

oceny naszego wniosku do której przysługiwało nam odwołanie. W piątek 20 stycznia 2017 roku takie 

odwołanie złożyliśmy. Departament Urzędu Marszałkowskiego ma 60 dni na rozpatrzenie naszego 

odwołania, a więc około 20 marca 2017 roku spodziewamy się odpowiedzi w tej sprawie.  

Z kolei interpelacja dotycząca wysokości kwot za ubezpieczanie samochodów nie powinna 

być adresowana do Wójta Gminy Tereszpol. 

Odpowiadając na interpelacje radnemu Kazimierzowi Oleszczakowi i jednocześnie Radnej 

Litwin dotycząca chodnika od przystanku Tereszpol-Zaorenda Poręby w kierunku Panasówki 

informuję, że projekt budowlany został zlecony. 

W odpowiedzi na interpelację Janusza Gnidy informuję, że z sołtysem wsi Lipowiec 

dokonaliśmy oględzin terenów zdegradowanych przez bobry, następnie w porozumieniu z kołem 

łowieckim Nr 78 "Cietrzew" w Szczebrzeszynie złożyłem wniosek o uzyskanie zezwolenia na 

wykonanie odstrzału bobrów oraz rozebranie w sposób ręczny 3 tam.  

Nawiązując do interpelacji dotyczącej umowy na dzierżawę miejsca pod antenę sieci 

internetowej na terenie ujęcia wody w Lipowcu informuję, że ZGK w Tereszpolu wypowiedział 

umowę dzierżawy z zachowaniem terminu wypowiedzenia zgodnego z umową. 

W odpowiedzi na interpelację Radnej Oszmaniec informuję, że został przeprowadzony audyt 

w sprawie lokalizacji wieży sieci komórkowej na terenie gminy.  

W odpowiedzi na interpelację Radnego Tadeusza Nieczaji informuję, że realizacja odcinka 

sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowości Tereszpol-Zygmunty nastąpi wiosną bieżącego roku. 

W odpowiedzi na interpelację radnego Andrzeja Maciochy  przedstawię dość dokładnie 

zadania wykonane w 2016 roku.  

DROGI 

W miejscowości Tereszpol-Zaorenda na drodze gminnej 1390/2 (obok Pana Marca) wykonano około 

150 mb nawierzchni z tłucznia o szerokości 4 mb. Wyrównano część drogi gminnej przy torach 

kolejowych od strony Tereszpola-Zaorendy na odcinku 500 mb. Wyrównano drogę  gminą (numer 

działki 1069) Zagumienki na odcinku 800 mb oraz wygon (przedłużenie wygonu Hajdukowego) na 

odcinku 900 mb. Uzupełniono 60 mb ubytków powstałych po opadach deszczu na wygonie (tzw. 

wygon Pytlażowy). Zniwelowano drogę na działce 1706 w odcinku 300 mb (obok wiaduktu 

drogowego). Zniwelowano teren na działce 1703 odcinka drogi około 200 mb, zniwelowano drogę 

prowadzącą do wzgórza „Polak” od drogi wojewódzkiej.  

W miejscowości Szozdy wykonano 1300 mb wyrównania drogi dojazdowej do pól (tzw. 

Poprzeczka) w tym w odcinek 300 mb, w który wmontowano gróz budowlany powstały w wyniku 

rozbiórki starej remizy OSP w miejscowości Szozdy. Zniwelowano drogę dojazdową do pól na działce 

272/2 odcinka 2 km (od sołtysa wsi Szozdy w kierunku Roztoczańskiego Parku Narodowego). 

Wykonano nawierzchnię z masy bitumicznej na drodze powiatowej 2947L – odcinek 900 mb wraz  
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z poszerzeniem, pobocza umocniono frezoliną asfaltową, wykonano zajezdnię autobusową oraz 

chodnik z kostki brukowej z dojściem do przystanku PKS, wykonano także 4 zjazdy na drogi gminne  

z drogi powiatowej.  

W miejscowości Lipowiec droga na działce gminnej nr 650 została zniwelowana na około 200 

mb i pokryta piaskiem a następnie tłuczniem na szerokości 4 mb (droga obok boiska sportowego). 

Zainstalowano na tej drodze także przepust z rury karbowanej PCV fi 300 odprowadzający wodę z pól 

do rowu odwadniającego znajdującego się przy boisku sportowym. Wykonano pogłębienie rowów 

odwadniających wzdłuż drogi gminnej asfaltowej w „Góry” na odcinku 300 mb. Wykonano 

umocnienia drogi polnej znajdującej się na działce nr 2121 w Lipowcu na odcinku 500 mb. Drogę 

podbudowano gruzem rozbiórkowym, a następnie utwardzono kruszywem.  Utwardzono także 

tłuczniem drogę gminną na działce  nr  735 (obok Pana Borsuka) w Lipowcu na odcinku około 220 mb. 

Wykonano wyrównanie drogi gminnej na działce nr 218 o długości ponad 1km (w kierunku 

Czarnegostoku). Wyrównano drogę na działce nr 1967 na odcinku 600 mb oraz na działce nr 2214 na 

odcinku 600 mb (tzw. zjazd z góry – wielki dół).  

 W Tereszpolu-Zygmuntach zniwelowano drogę dojazdową do gruntów rolnych (nr działki 

1885 prowadzącą na górę Hołda) na odcinku 300 mb. Naddatek ziemi został zhołdowany i posłuży do 

urządzania terenów zielonych. Utwardzono tłuczniem drogę gminną na działce nr 411 od Pana 

Lewandowskiego w kierunku Pana Sarzyńskiego w odcinku 200 mb. Wykonano niwelację  

i utwardzono drogę gminną na działce nr 1055 (w kierunku Pana Zygmunta) w Tereszpolu-

Zygmuntach na odcinku 100 mb, droga została utwardzona kruszywem. Wykonano niwelację wygonu 

od drogi powiatowej (kierunek Szozdy) w kierunku drogi (Topoleckiej) na odcinku 300 mb.  

W miejscowości Bukownica wykonano prace zabezpieczające przepust na drodze gminnej 

polegające na wycince asfaltu, usunięciu płyt ażurowych oraz zabezpieczeniu tłuczniem. Wszczęto  

i zakończono postępowanie administracyjne w sprawie wydania decyzji o uwarunkowaniach 

środowiskowych pod budowę drogi na odcinku Wolaniny-Bukownica Mała. Przeprowadzono  

i zakończono tok formalno-prawny decyzji środowiskowej na przebudowę drogi Bukownica–

Aleksandrów, w chwili obecnej trwa budowa tej drogi. Wykonano wyrównanie poboczy na odcinku 

Hedwiżyn–Bukownica–Tereszpol wraz z ich umocnieniem. 

 Największą ilość niwelacji dróg dojazdowych do gruntów rolnych w roku 2016 wykonano na 

terenie miejscowości Tereszpol-Kukiełki.  Łącznie zniwelowano ponad 7 km dróg w tym utwardzono 

500 mb kruszywem. Podczas robót naddatek ziemi posłuży do niwelacji terenu przyszkolnego  

w Tereszpolu-Kukiełkach.  

 Gmina otrzymała dofinansowanie na rozbudowę drogi dojazdowej do gospodarstw i gruntów 

rolnych „Jurdyga” w miejscowości Tereszpol-Kukiełki w wysokości 20 tyś. zł w ramach Funduszu 

Ochrony Gruntów Rolnych. Inwestycja została zrealizowana w 100%. Wykonano około 250 mb drogi  

z kostki brukowej. Przy realizacji tego zadania została także doinstalowana dodatkowa studnia 

chłonna składająca się z dwóch kręgów betonowych połączona z kratą ściekową w celu przejęcia 

większej ilość wody spływającej z drogi w okresach deszczowych. 

Największą inwestycją drogową w 2016 roku (ponad 1 mln zł.) była przebudowa drogi 

powiatowej w miejscowości Lipowiec na odcinku około 5 km wraz z budową chodnika na odcinku 1,3 

km. Podczas inwestycji zostały zrealizowane takie zadania jak: urządzenie parkingu przy remizie OSP, 

urządzenie parkingu przy Szkole Podstawowej, przebudowa skrzyżowania, przebudowa przepustów 

na drodze powiatowej i gminnej, przebudową kanalizacji deszczowej ze studnią, wykonaniu 

nawierzchni z masy bitumicznej o długości 70 mb na drodze gminnej w „Góry”, wykonaniu cieków 

pod chodnikowych, rowów odwadniających wyłożonych elementami betonowymi (korytami lub 
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płytami ażurowymi), montażem barierek przy chodnikowych, regulacji zjazdów do posesji i na 

drogach gminnych.  

W sezonie zimowym 2015/2016 jak również 2016/2017 prowadzono zimowe utrzymanie 

dróg i chodników na terenie gminy Tereszpol. Przy bezawaryjnej pracy naszego sprzętu i operatorów 

gmina zostaje odśnieżona w przeciągu od 10 do 14 godzin.  

Podczas prac drogowych usunięto zakrzaczenia przy wszystkich remontowanych drogach 

gminnych, dojazdowych do gruntów rolnych i leśnych. Pozyskane drewno przekazano na cele 

ogrzewania szkoły w Tereszpolu-Zaorendzie. 

Na asfaltowych drogach gminnych uzupełniono ubytki: w miejscowości Lipowiec – Góry,  

w miejscowości Tereszpol-Zaorenda szczelinę pomiędzy krawężnikiem a chodnikiem na odcinku  

o długości około 250 mb, na drodze gminnej tzw. „Wygon Szeptuchowy”, w miejscowości Tereszpol-

Zygmunty (Zachart), w Tereszpolu-Kukiełkach na drodze gminnej (obwodnica). Łącznie zużyto około 5 

ton masy bitumicznej.  

Gmina otrzymała promesę od PKP LHS na współfinansowanie zadania drogowego  

w Szozdach, polegającego na przebudowie drogi wzdłuż torów kolejowych na odcinku około 1600 mb 

(skrzyżowanie – wiadukt drogowy). Przeprowadzono tok formalno-prawny w celu uzyskania decyzji 

na wykonanie robót na terenach PKP. Realizacja tego zadania nastąpi w 2017 roku. 

 

ZŁOŻONE WNIOSKI O DOFINANSOWIE INWESTYCJI ZE ŚRODKÓW ZEWNĘTRZNYCH 

 Przeprowadzono oraz rozliczono nabór wniosków na demontaż i utylizację materiałów 

zawierających azbest. Wpłynęło 22 wnioski, wszystkie otrzymały dofinansowanie i zostały pozytywnie 

rozpatrzone.   

Złożono wniosek do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  

o umorzenie pożyczki w wysokości 50 tyś zł na zakup samochodu dla jednostki OSP z Tereszpola-

Zaorendy. 

Złożono wniosek w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Lubelskiego 

w ramach działania 2.1 Cyfrowe lubelskie na takie zadania jak: wymianę sprzętu komputerowego, 

oprogramowania, digitalizacji obecnego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Tereszpol.  

Złożono wniosek na przebudowę ul. Szkolnej w ramach programu „Przebudowa dróg 

gminnych i powiatowych na lata 2016-2019”  do Lubelskiego Urzędu Wojewódzkiego w Lublinie. 

Złożono wniosek do Zarządu Dróg Wojewódzkich w Lublinie na budowę chodnika  

i oświetlenia ulicznego przy drodze wojewódzkiej w miejscowości Panasówka. Dotyczy projektów 

budowlanych z branży drogowej i elektrycznej. Planowana realizacja zadania w 2017 roku. 

Złożono wniosek o dofinansowanie projektów w ramach Działania 4.1 Wsparcie 

wykorzystania OZE pod nazwą „Instalacje solarne jako źródło energii odnawialnej w gminie 

Tereszpol”. Wniosek dotyczył zakupu i montażu ponad 400 instalacji solarnych i około 30 

powietrznych pomp ciepła.  

14 listopada 2016 roku, w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Lubelskiego, w ramach 

działania 5.2 Efektywność energetyczna sektora publicznego złożono wniosek na termomodernizację 

szkół w Tereszpolu-Zaorendzie oraz Tereszpolu-Kukiełkach w zakresie: wymiany oświetlenia 

wewnętrznego na energooszczędne, ocieplenia ścian zewnętrznych i stropów, wymiana instalacji 

centralnego ogrzewania oraz modernizacja kotłowni w Tereszpolu-Zaorendzie (kocioł na biomasę). 

Złożono wniosek na modernizację oczyszczalni ścieków w Tereszpolu-Zaorendzie do 

Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich w ramach Gospodarki Wodno-Ściekowej. 
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Złożono wniosek do Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  

w Lublinie na dofinansowania urządzenia terenów zielonych oraz utylizację wyrobów zawierających 

azbest. 

 

GOSPODARKA WODNO-ŚCIEKOWA 

Na początku roku 2016 zamontowano urządzenie do skratek na oczyszczalni ścieków. 

Urządzenie to odseparowuje części stałe, organiczne lub nieorganiczne od ciekłych ścieków.  

W rezultacie zapobiega to przedostawaniu się nieczystości do reaktora. Urządzenie poprawia  

w znacznym stopniu pracę wszystkich urządzeń oraz jakość oczyszczanych ścieków. 

Uruchomiono pompownie ścieków na terenie Tereszpola-Kukiełek na końcu drogi Karpaty. 

Pompownia pracuje na potrzeby 2-3 gospodarstw domowych. Jest prowadzona pełna zdalna kontrola 

i sterowanie urządzeniami, a przede wszystkim kontrolowany jest poziomu ścieków przepompowni. 

 Wyremontowano pompownię ścieków w Panasówce. Remont polegał na wymianie 

skorodowanych elementów stalowych na elementy ze stali kwasoodpornej oraz utwardzeniu terenu. 

 Zakupiono samochód marki Peugeot Partner 1,9 koloru białego na cele serwisowe ujęć wody 

oraz pompowni. 

 

SZKOŁY 

Przeprowadzono malowanie kotłowni w Zespole Szkół Samorządowych im. Jana Pawła II  

w Tereszpolu-Zaorendzie. Usunięto zbędną instalacje parową oraz ubytki w ścianach. 

 Złożono wniosek o dofinansowanie na doposażenie pracowni matematyczno-fizycznych  

i prowadzenie zajęć dodatkowych w szkołach podstawowych.  

 

URZĄD GMINY 

Wyremontowano gminne archiwum. Zainstalowano regały, uporządkowano dokumentację. 

 Z firmy Black Red White otrzymano partię mebli biurowych. Część przekazano na potrzeby 

przedszkola w Tereszpolu-Zaorendzie, część mebli została zagospodarowana w Urzędzie Gminy.  

 

BOISKA 

Prowadzono bieżące koszenie boisk oraz przyległych terenów w miejscowościach: Lipowiec – 

0,4 ha, Bukownica – 0,7 ha, Szozdy – 0,3 ha, Tereszpol-Kukiełki – 0,8 ha, Tereszpol-Zaorenda – 1 ha 

oraz teren obok świetlicy wiejskiej w Tereszpolu-Zygmuntach. 

Na stadionie w Tereszpolu-Zaorendzie wykonano prace polegające na: usunięciu podestu 

wewnątrz budynku, zdemontowano drzwi prowadzących na scenę, zamurowano wnęki, wykonano 

wejścia na poddasze, zamontowano drzwi od strony parkingu, naprawiono bramki, zainstalowano 

folię zabezpieczającej murawę przed kretami, przeprowadzono wałowanie boiska, naprawiono 

ogrodzenia z siatki na całym obiekcie, czyszczono boisko ze sztucznej trawy, przygotowano 

dodatkowe piłko chwytów, naprawiono ławki kibiców.  

Dwukrotnie wykonano analizę boiska w sportowego w Tereszpolu-Kukiełkach.  
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REMIZO- ŚWIETLICE 

 W Lipowcu w remizo-świetlicy prowadzono prace remontowo-budowlane polegające na: 

wykonaniu toalet oraz remoncie zaplecza kuchennego. 

 W Tereszpolu-Zaorendzie w remizo-świetlicy zostało przeprowadzone malowanie nowo 

dobudowanego  garażu, ocieplenie stropu i ścian zewnętrznych, wykonano obróbki tynkarskie oraz 

blacharskie zamontowano drzwi na powstały taras oraz wyłożono go płytkami.  

 W Tereszpolu-Zygmuntach przy udziale środków funduszu sołeckiego wykonano: wyrównanie  

i malowanie ścian w całym obiekcie, wymianę części instalacji elektrycznej, montaż osprzętu  

i oświetlenia wewnętrznego, wymianę drzwi wewnętrznych i zewnętrznych, zakup i montaż aneksu 

kuchennego wraz ze zlewozmywakiem i kuchenką gazową. 

 

KULTURA 

W 2016 roku Gmina była organizatorem następujących imprez kulturalnych:   

- Festyn Rodziny Na Ludowo, 

- Gminne Święto Sportu, 

- Dożynki Gminno-Parafialne, 

- współorganizatorem pobytu pielgrzymów w ramach Światowych Dni Młodzieży, 

- współorganizatorem treningu ŁADA JUNIOR CAMP, 

- współorganizatorem „Rajdu Rowerowego na Wzgórze Polak”, 

- współorganizatorem szkolnego konkursu „Akcja Segregacja”, który cieszył się dużym 

zainteresowaniem. W akcję włączyło się ponad 120 uczniów, 

- współorganizatorem spotkania w sprawie bezpieczeństwa mieszkańców z terenu gminy Tereszpol  

z podinsp. Markiem Jamrozem, zastępcą Komendanta Powiatowej Policji w Biłgoraju.  

Gmina wzięła udział w Dożynkach Powiatowych w Biłgoraju oraz w Dożynkach Diecezjalnych  

w Krasnobrodzie. 

 
INNE ZADANIA W POSZCZEGÓLNYCH MIEJSCOWOŚCIACH 

 W miejscowości Panasówka oczyszczono chodnik przy drodze wojewódzkiej. Przeprowadzono 

wybory Sołtysa i Rady Sołeckiej. Przy blokach zainstalowano znaki strefa zamieszkania, oczyszczono 

zjazdy z drogi wojewódzkiej. Złożono i uzyskano pozwolenie od Wojewody Lubelskiego na budowę 

chodnika w Panasówce przy drodze wojewódzkiej oraz złożono wniosek o dofinansowanie tego 

zadania do Zarządu Dróg Wojewódzkich w 2017 roku. Do Zarządu Dróg Wojewódzkich w Lublinie 

wystosowano pismo w sprawie zmiany lokalizacji przejścia dla pieszych. Realizacja przejścia nastąpi  

w późniejszym okresie. 

 W miejscowości Tereszpol-Zaorenda zniwelowano teren przyległy do remizo-świetlicy OSP. 

 Przy udziale środków funduszu sołeckiego w Bukownicy zakupiono kolejne elementy placu 

zabaw, wykonano piłkochwyty, zakupiono do nich siatki, zakupiono także elementy do altany która 

ma powstać w 2017 roku. 

 W miejscowości Tereszpol-Kukiełki zamontowano 6 tablic informacyjnych finansowanych  

z funduszu sołeckiego sołectwa, oraz wykonano ogrodzenie metalowe 4 kapliczek przydrożnych. 
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 W miejscowości Szozdy wyremontowano i pomalowano barierki przy drodze gminnej, 

oczyszczono rów i chodnik przy skrzyżowaniu drogi powiatowej z drogami gminnymi, posprzątano  

i zniwelowano teren przy remizo-świetlicy.  Dokonano rozbiórki starej remizy OSP, teren został 

uporządkowany. Zainstalowano znaki drogowe przy drogach gminnych informujące o przejeździe 

kolejowym.  

 

MIENIE GMINNE 

Sprzedana została działka zagrodowa, zabudowana w Lipowcu. 

Przeprowadzono i zakończono wznowienie granic działek gminnych: Tereszpolu-Zygmunty Zachart, 

Tereszpolu-Kukiełkach Karpaty, Tereszpol-Kukiełki droga gminna za remizą OSP. 

 

ZAGOSPODAROWANIE ODPADÓW 

Wykonano budowę Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych. W zakres budowy 

zniwelowano teren, wykonano kryty rowu odwadniający, wybudowano ogrodzenie betonowe, 

wykonano wiatę na odpady, utwardzono teren z kostki brukowej oraz zamontowano bramy 

wjazdowe. Od stycznia br. przyjmujemy odpady selektywnie zebrane z terenu Gminy Tereszpol. 

Został przeprowadzony i rozstrzygnięty przetarg na odbiór odpadów komunalnych. 

Miesięczna stawka za odbiór odpadów zostaje utrzymana na dotychczasowym poziomie 

najprawdopodobniej przez najbliższe dwa lata. 

 
OŚWIETLENIE ULICZNE 

W 2016 roku zamontowano kilka dodatkowych lamp LED oświetlenia ulicznego na terenie 

gminy (w Tereszpolu-Kukiełkach: okolice jeziora – 2 szt., na drodze Karpaty - 1 szt., w Lipowcu na 

terenie hydroforni – 2 szt., na oczyszczalni ścieków – 4 szt., w Tereszpolu-Zygmuntach – 2 szt.). 

 

INNE ZADANIA I INWESTCYJE 

Z terenu gminy uprzątnięto większość gruzowisk, m.in. przy szkołach, cmentarzu, drogach 

gminnych. 

Zrealizowano decyzję Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego poprzez rozbiórkę sieci 

kanalizacyjnej oraz wykonano projekt i uzyskano pozwolenie na budowę nowego odcinka kanalizacji. 

 Na stronie internetowej Urzędu Gminy udostępniono i dołączono podkład graficzny 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego. 

 Zakupiono namiot o wymiarach 6 m x 4,5 m do wykorzystania na imprezy plenerowe. 

Przeprowadzono remonty maszyn i urządzeń:   

 Przyczepa ciągnikowa – układ hamulcowy, oświetlenie, oznakowanie, naprawa burt oraz 

malowanie.  

 Beczkowóz ciągnikowy – wymiana urządzeń takich jak (zawory, dekle, oświetlenie ), czyszczenie 

oraz malowanie. 

 Równiarka drogowa Volvo – przebudowa sterowania mechanicznego na hydrauliczne 

(zainstalowano siłowniki wraz ze sterowaniem) 
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 Koparko spycharka – wymieniono lemiesze, rozdzielacz hydrauliczny (najdroższy element), 

siłownik obrotu, uszczelniacz na siłownikach oraz prowadzono podstawowe czynności serwisowe. 

 Zakupiono kosiarkę bijakową w celu utrzymania terenów zielonych na terenie gminy Tereszpol. 

W okresie letnim prowadzono koszenie przydrożnych rowów oraz poboczy na terenie gminy. 

 Zainstalowano, wymieniono uszkodzone ławki i kosze na śmieci na przystankach autobusowych. 

Mogę z całym przekonaniem powiedzieć, że w 2016 roku udało nam się wykonać wiele zadań, które 

przyczyniły się do rozwoju naszej gminy. Poza tymi zaplanowanymi zadaniami, reagowaliśmy 

wszędzie tam gdzie wymagała tego potrzeba.  

Sekretarz w imieniu Wójta rozdała radnym broszurę, która obrazuje wykonane inwestycje i zadania. 

Wójt poinformował, że na dzisiejsze interpelacje udzieli odpowiedzi na następnej sesji. 

Radca prawny udzielił odpowiedział na interpelację radnego Maciochy dotyczącej sprawy Pani 

Popko. Za każdy rok Wójt wydaje decyzje podatkowe. Sprawa obecnie jest w toku. Terminu 

zakończenia sprawy nie znamy.  

Radny Szpot – jakiś czas temu poruszałem sprawę zakupu działki od PKP na drogę gminną. 

Wójt – złożyłem w tej sprawie kilka pism, tylko na jedno otrzymaliśmy odpowiedź. Na dzień dzisiejszy 

nie mamy odpowiedzi w sprawie zakupu działki. 

Radny Szpot – mieliśmy otrzymać rejestr sprawnych hydrantów, nie mamy tego. W Gminie Biłgoraj 

zaznaczano hydranty opaskami odblaskowymi. 

Wójt – po przeprowadzeniu kontroli hydrantów będzie umieszczony rejestr na stronie internetowej 

w formie mapy. 

Radny Wójcik – czy opłaty na gospodarowanie odpadami komunalnymi na stałym poziomie przez 2 

lata będą w stanie pokryć wydatki. Czy wystarczy środków chyba, że wyniki przetargu są bardzo 

pozytywne.  

Wójt – przetarg był dla nas pozytywny. Nawet jeżeli będzie potrzeba podwyższenia opłat, to będą 

minimalne podwyżki. 

Radny Wójcik – jakie będą konsekwencje wypowiedzenia umowy z firmą Vikom? 

Wójt – umowa została wypowiedziana, powiadomione zostały wszystkie strony, Kierownik Zakładu 

Gospodarki Komunalnej będzie negocjował sprawę czynszu. Powinny zostać ustalone 

satysfakcjonujące nas warunki. 

Radna Oszmaniec - niedawno w gminie wyremontowano archiwum, czy GOPS może w nim 

umieszczać swoje dokumenty? 

Wójt – osoba odpowiedzialna za archiwum jest w chwili obecnej na urlopie macierzyńskim. 

Skonsultuje tą sprawę. Jeżeli nie będzie można umieszczać dokumentacji GOPS w archiwum gminy to 

w pomieszczeniu opieki możemy małe pomieszczenie dostosować na potrzeby archiwalne. 

Radca prawny – odniosę się do interpelacji dotyczącej remizy OSP w Bukownicy. Budynek ten nie jest 

własnością gminy, nie figuruje na stanie mienia gminnego. W związku z tym właściciel decyduje  
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o sposobie korzystania z budynku, w jaki sposób i kto może z niego korzystać. Te sprawy reguluje 

ustawa.  

Radny Wójcik – Radny Szpot twierdzi, że kiedyś remiza była wspólna, a teraz należy do straży. Jeżeli 

sprawy własnościowe uległy zmianie muszą być na to odpowiednie dokumenty. Można tą sprawę 

zweryfikować, być może doszło do samowoli.  

Radny Szpot -  na posiedzeniu komisji Wójt poinformował, że szuka dzierżawców do budynku byłego 

ośrodka zdrowia. 

Ad. 18 

Wolne wnioski, oświadczenia radnych i zaproszonych gości 

Radny Gnida – Wójt w odpowiedzi na interpelacje odczytał zadania realizowane w 2016 roku. Wiele  

z nich to dokończenie prac rozpoczętych przez poprzedniego Wójta. Trzeba podziękować Wójtowi za 

dobrze wykonaną pracę, gdyż ciężko pracował. W każdej miejscowości coś było robione. Nieraz 

widziałem jak Wójt osobiście nadzorował wiele zadań. Efekty są widoczne. Cała gmina powinna 

podziękować Wójtowi. W Lipowcu wykonano drogę z chodnikiem. Powinniśmy się zastanowić nad 

wnioskiem podwyżki dla Wójta. 

Sołtys Lewandowski – na Zygmuntach jest coraz więcej wałęsających się psów, jeden ma opaskę  

z oczyszczalni.  

Ferie się kończą, w tym roku już nic nie zrobimy, ale trzeba pomyśleć o zagospodarowaniu czasu dla 

dzieci podczas ferii w następnym roku. Można byłoby zorganizować np. lodowisko. Wystarczy parę 

tysięcy litrów wody wylać. Rozmawiałem o tym w szkole, ale otrzymałem odpowiedź, że to trudne, 

trzeba byłoby odpowiedniej osoby, która wszystko zorganizuje oraz zapewnić ubezpieczenie dla 

korzystających z lodowiska. Dzieci w czasie ferii nie mają zagospodarowanego czasu, nudzą się. 

Później wszyscy dziwią się, ze młodzież siedzi przed komputerem lub laptopem. Kiedyś chodziło się na 

narty czy sanki.  

Radny Oleszczak – u mnie za stodołą są górki. Kiedyś codziennie dzieci jeździły tam na sankach, teraz 

nie ma nikogo.  Młodzież stoi na przystankach. 

Radna Oszmaniec – W Szkole Podstawowej Nr 5 w Biłgoraju jest zorganizowane bezpłatne 

lodowisko. 

Radny Szydełko – dziękuję Wójtowi za przerobienie kanalizacji w Tereszpolu-Kukiełkach, nie ulatniają 

się już brzydkie zapachy. 

Mieszkańcy z Tereszpola-Kukiełek prosili podziękować Wójtowi za odśnieżanie drogi gminnej.  

Mieszkają tam osoby starsze, często przyjeżdża karetka. Droga cały czas jest dobrze odśnieżona.  
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Ad. 19 

Zamknięcie obrad Rady Gminy Tereszpol 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim obecnym na sali za udział w dzisiejszych 

obradach. Po wyczerpaniu porządku obrad stwierdzeniem „Zamykam XXVI sesję VII kadencji Rady 

Gminy Tereszpol” zamknął obrady. 

Na tym protokół zakończono. 

Sesja zakończyła się o godz. 1830. Czas trwania sesji 2 godziny 30 minut. 

 

 

Protokołowała        Przewodniczący Rady Gminy 

Iwona Wasylik         Stanisław Sitarz 

 

 

 

 

 

 


